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Mijn diepste verlangen is  
om jou in contact met de Heer Jezus 
te brengen want die blijft nog altijd 
de kern van Kerstmis. God zond Zijn 
zoon opdat wij Hem zouden leren 
kennen. 
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Toen ik als student christen werd, werd de 
aanleiding gegeven door mijn kotgebuur die 
me confronteerde met mijn onverstand. Hij 

zei: “Het hoogste gebod van God is:  
God liefhebben met je hele hart,  
je hele ziel en je hele verstand.”  

“Het feit dat jij ongelovig bent, toont aan dat 
je je verstand niet gebruikt”, vulde hij aan.

En hiermee was het hek van de dam.  
Ik was in alle staten en zou hem bewijzen dat 
hij er volledig naast zat. Ik schreef er later een 
boekje over: ‘En jij gelooft dat?!’, waarin veel 
van de antwoorden staan die ik voor mezelf 
ontdekte. In ieder geval is het duidelijk 
geworden dat je bij geloof, je verstand  
niet moet uitschakelen, integendeel.
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...  
God leer je  

pas echt kennen  
als je een relatie 

met Hem aangaat 
...

Toch blijf ik nog steeds na al 
die jaren met een moeilijkheid 
zitten. Ik doe mijn uiterste best 
om je van antwoord te dienen 
en al is mijn verlangen, dat ook 
jij deze levende, liefdevolle 
God leert kennen, nog zo 
groot... de volgende stap kan ik 
niet zetten. Die moet jij zetten. 

De kerkvader Augustinus drukt 
het heel kernachtig uit: “Ik kan 
u tot mijn spijt mijn God niet 
tonen; niet omdat Hij er niet is, 
maar omdat u geen ogen hebt 
om Hem te zien”.

Voordat ik een relatie met 
Marianne begon, wist ik een 
heleboel zaken van haar af: 
waar ze woonde, wie haar 
vriendinnen waren, hoe ze het 
op school stelde,... Maar ik heb 
haar pas echt leren kennen, 
toen ik een relatie met haar 
aanging.

Ook jij kan God pas echt leren 
kennen als je een relatie met 
Hem aangaat. En dat is enkel 
mogelijk door de zonde, die 
een kloof vormt tussen God 
en jou, weg te laten nemen. 
Christus is Degene die een 
brug slaat tussen jou en God. 
Christus Jezus is de enige Die 
ons ‘nieuwe ogen’ schenkt. 

Jaren geleden stond op de 
kerstmarkt een fruithandelaar 

die alleen druiven verkocht. 
Toen het tegen twaalven liep 
en hij het marktplein weldra 
moest verlaten, schreeuwde 
hij plots voor zich uit: “Wie wil 
een hele tros druiven voor de 
prijs van 0 euro? Je hoort het 
goed, ze zijn volledig gratis!”  
En waarlijk, een heleboel 
mensen kwamen nader en 
bleven ongelovig staan kijken. 
Nogmaals riep hij: “Gratis een 
tros druiven, wie wil ze?” 

Onder het volk ontstond een 
groot geroezemoes. 
Enkele mensen zeiden: “Pas 
op, er komt vast iets bij kijken”, 
“Ze zullen wel rot zijn”, “Hij 
houdt ons voor de gek”... 
Anderen begonnen te spotten 
met de verkoper, weer anderen 
stapten geërgerd verder.
Uiteindelijk kwamen toch twee 
kleine kinderen naar voren. 
Vol verwachting strekten ze 
de armen. En waarlijk, de 
verkoper deponeerde een grote 
tros druiven in hun armen! 
Alleen deze kinderen hebben 
van dit cadeau genoten.

Wat doe jij met Gods aanbod? 
Neem je het aan, of ga je 
schouderophalend verder? Heb 
je de moed om tot Christus te 
gaan en te erkennen: “God, 
ik kan uit mezelf niet tot U 
komen en ik neem U op Uw 
woord. Ik geef toe dat Christus 

de Enige is die 
mij tot U kan 
brengen”? 

William Jones, Brits 
rechter en taalkundige,  
zei ooit: 

“Wanneer je voor een 
keuze staat en je weigert 
te kiezen, dan is dat op 
zichzelf ook een keuze”. 

Geen uitstel meer. 

Yvan Thomas


